
  
 
 
 

 
  
 
 
 

Brugergruppemøde  
                        
                       Tid og sted: Tirsdag den 5. december 2023 kl. 17.30 i           
                       Kedelhallen 
 
Til stede:  Christina Jønsson, Hjemstavns Folkedanserne 
                   Torben Lorenzen, FIU-repræsentant 
                   Torben Hemager, FAF.dans 
                   Claus Nørby Madsen, Frederiksberg Skyttelaug 
                   Kenneth Bo Jørgensen, formand, Mujiin-Kai Karate 
                   Ulrik Bak Dragsted, Frederiksberg Bueskydning 
                   Sidsel Andersen, Frederiksberg Volley 
                   Jeppe Nexmann Larsen, VLI Volley 
                   Karina Bak Jensen, Centerleder  
                   Anette Larsen, Halinspektør 
Afbud:      Inger Marie Wiegmann, Ki Aikido 
                   Lars Burzynski, Krudtuglen     
 
                                                                     
REFERAT: 
 

1. Præsentation af brugergruppen. 
Der er kommet en ny forening til Kedelhallen og dermed 
brugergruppen. Hjemstavns Folkedanserne blev budt 
velkommen og der var en kort præsentation af de 
fremmødte deltagere/foreninger i brugergruppen. 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde d. 26. september 
2023. 
Godkendt 
 

3. Nyt fra Formanden.  
Året er ved at gå på held. Et år uden de store slag. Siden 
sidste brugergruppemøde har der været Formandsmøde, 
hvor de blandt andet handlede om diversitet og jævn 
fordeling mellem kønnene, lige nu er der ingen kvinder i 
bestyrelsen i FIU. 
Kenneth fortalte lidt om, hvad brugergruppen er og hvilke 
beføjelser den har. 
 
 

      
 
 
Dato 18. december 2023.  
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4. Budget 2024 
Orientering om vedtaget Budget for 2024. De ønsker 
Brugergruppen havde ønsket er blevet vedtaget; 
skydeskiver samt op-og udruller vogn til pilefang. 
 

5. Generel orientering fra Kedelhallen v/ Halinspektør 
Anette Larsen. 
Det været et år uden de store udfordringer i Kedelhallen. 
De ansatte har et godt samarbejde med foreningerne. 
Vi har lige nu en del juleafslutninger, det er altid hyggeligt. 
 Herunder: adgang til Kedelhallen mellem jul og 

nytår 
 Det er kun FAF, der vil benytte Kedelhallen mellem 

jul og nytår med ADK 
 

6. Nyt fra Brugerne. 
FAF: trods ny CD afspiller er den ikke helt okay-har haft 
juleafslutning, ros til julemaden.En gang om måneden 
lørdags dans 
Frederiksberg Skyttelaug: Skive trækket er faldet ned i 
skydekælderen. Har oplevet at alarm systemet afkobler. 
Beder om revideret instruks bliver sendt ud. 
Mujiin-Kai: har en forespørgel til FAF om de må låne 
deres spejl. Torben vil spørge sit bagland. Karate har 
afholdt julearrangement. Der har været grus på gulvet i lille 
hal – plejer der ikke at være 
Frederiksberg Bueskydning: Er glad for Brugerønskerne 
er vedtaget, er en julegave på forskud.  Har en lille 
juleskydning på lørdag, hvor de blandt andet skal spise 
sandwich – bliver 30 personer. 
Frederiksberg volley: Har ingenting at tilføje 
VLI Volley: Spørger om et manglende beslag til 
dommerstolen samt en ny målerstang. 
Hjemstavns Folkedanserne: Kassen er et dejligt lokale at 
danse i – lokalet er pænt 
 

7. Nyt fra bestyrelsesrep. v/ Torben Lorentzen. 
Budget 2024 er vedtaget. Et fornuftigt budget. 
 

8. Ny mødedato for næste Brugergruppemøde. 
Tirsdag den 19. marts 2024 kl. 17.30 
 

9. Eventuelt. 
Intet 

 
 
Referent 
Anette Larsen 
 
 
                        
 
 
 


